
Vi borde införa ett vapenlokalisering system till våran stadsdel , Det är för många skjutningar 
och folk har svårt i 112 att informera om det var ett skott från ett vapen eller om det är raketer 
som sprängs. Samtidigt få polisen att snabbare lokalisera området skottet kom ifrån eller att 
på 112 folk som ringer in kan inte själva lokalisera vart skjutningen kommer ifrån. Detta gör 
att polisen snabbt kan åka in på lokaliseringen. Men amerikanarna har redan detta i stor 
städerna. 
 
https://www.youtube.com/watch?v=QNJYWwlb7xY&t=48s 
https://www.shotspotter.com/system/content-uploads/SST_FAQ_January_2018.pdf


